
Zápis ze 7. schůze finančního výboru ze dne 14.10.2019 
 
 

Dne 14.10.2019 od 16.00 hod. proběhla v kanceláři vedoucího finančního odboru schůze finančního 
výboru města Hranic jmenovaného usnesením zastupitelstva města č. 24/2018 – ZM 2 ze dne 
29.11.2018  
Dle prezenční listiny bylo konstatováno, že je přítomno 7 členů, výbor tudíž je usnášeníschopný.  
 

Program:     
 

1. Rozpočtová opatření 
2. Příprava návrhu rozpočtu města Hranic na rok 2020 
3. Úpis akcií Vodovody a kanalizace Přerov a.s. 
4. Materiály k projednání v zastupitelstvu města dne 17.10.2019 
 
 

Schůzi zahájil a řídil předseda finančního výboru Ing. Jiří Haša 
 
Ad 1)  
Ing. Birnbaumová představila členům finančního výboru rozpočtová opatření předkládaná 
zastupitelstvu města ke schválení.  
Závěr:  
Bylo přijato usnesení: 
Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu města schválit rozpočtová opatření v předloženém znění. 
 
Ad 2) 
Ing. Zemek seznámil finanční výbor s přípravou návrhu provozního rozpočtu na rok 2020, která 
postupuje dle harmonogramu. Finanční výbor bude návrh rozpočtu projednávat 9.12.2019.  
Závěr:  
Bylo přijato usnesení: 
Finanční výbor bere na vědomí informaci o přípravě návrhu rozpočtu. 
 
Ad 3) 
V původní dohodě (schválena v ZM dne 21.6.2018) se Město Hranice zavázalo uhradit podíl na 
zvýšení základního kapitálu ve výši 2,2 mil. Kč, tato částka je v rozpočtu města. VaK Přerov 
v dodatku upřesňuje výši nákladů na 3,5 mil. Kč. Dodatek deklaruje naši spoluúčast na financování 
stavby. Dne 27.08.2019 rozhodlo představenstvo VaK Přerov o zvýšení základního kapitálu 
a rozeslalo všem akcionářům informace k úpisu nových akcií. 
Závěr:  
Bylo přijato usnesení: 
Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu města schválit peněžitý vklad formou úpisu nových 
kmenových akcií na jméno v listinné podobě ke zvýšení základního kapitálu společnosti VaK 
Přerov a.s. v maximální částce 3 500 000 Kč. 
 

 
Ad 3) 
V původní dohodě se Město Hranice zavázalo uhradit podíl na zvýšení základního kapitálu ve výši 
2,2 mil. Kč, tato částka je zahrnuta v rozpočtu města. VaK Přerov v dodatku upřesňuje výši nákladů 
na 3,5 mil. Kč, proto je součásti materiálu rozpočtové opatření na 1,3 mil. Kč.  
Závěr:  
Bylo přijato usnesení: 
Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu města schválit dodatek k dohodě o spolupráci s fy VaK 
Přerov včetně rozpočtového opatření. 
 
Ad 4) 
Bod 8 
Žádost o poskytnutí dotace mimo dotační řízení na opravu sanktusníku kostela sv. Vavřince  
v Drahotuších ve výši 200.000 Kč. 



Závěr:  
Bylo přijato usnesení: 
Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu města schválit poskytnutí dotace mimo dotační řízení na 
opravu sanktusníku kostela sv. Vavřince v Drahotuších ve výši 200.000 Kč včetně předkládaného 
rozpočtového opatření 
 
Bod 10 
Žádost SK Hranice o dotaci 4.000.000 Kč na spolufinancování akce „Rekonstrukce dráhy a hřiště 
SK Hranice“ 
Závěr: 
Bylo přijato usnesení: 
Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu města schválit spolufinancování akce "Rekonstrukce dráhy 
a hřiště SK Hranice, z.s." ve výši 30% uznatelných nákladů akce, max. však 4.000.000 Kč 
z rozpočtu města Hranic na rok 2020. 
 
Bod 11  
Žádost Sokola o dotaci 7.000.000 Kč na spolufinancování akce „Rekonstrukce a modernizace 
Sokolovny" 
Závěr: 
Bylo přijato usnesení: 
Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu města schválit spolufinancování akce "Rekonstrukce 
a modernizace Sokolovny" z   rozpočtu města Hranic na rok 2020 
 
Bod 13 
Parkovací stání v ul. Jiřího z Poděbrad a Bezručova - PD  
Závěr: 
Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu města schválit přípravu akce "Parkovací stání ul. Jiřího 
z Poděbrad a Bezručova - PD" včetně předkládaného rozpočtového opatření ve výši 170.000 Kč na 
projektovou dokumentaci. 
 
  
 
Termín příští schůze: 11.11.2019 v 16 hod.  
 
 
 
 
 
 
Ing. Jiří Haša            
předseda finančního výboru                                                            
 

zapsala: Ing. Petra Birnbaumová 
 
 
 

 
 


